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صفحه رئیس هیئت مدیره مجتمع فولاد غدیر نی ریز خبرداد؛
ثبت رسمی ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار تن ذخیره سنگ آهن در معدن کوه غدیر

 ۱۹ رسمی  ثبت  از  نی ریز،  غدیر  فولاد  مجتمع  مدیره  هیئت  رئیس 
این  میلیون و ۸۰۰ هزار تن ذخیره سنگ آهن در معدن کوه غدیر 

مجتمع خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مجتمع فولاد غدیر 
معادن  و  پهنه  مدیر  و  مدیره  هیئت  رئیس  گرگین  مجتبی  نی ریز، 
جلسه  در  گذشته  هفته  داشت:  اظهار  خبر  این  اعلام  با  مجتمع،  این 
تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  کشف  گواهی  صدور  کمیسیون 
استان کرمان، ذخیره ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار تن سنگ آهن معدن کوه 

غدیر به صورت رسمی ثبت و گواهی کشف آن صادر شده است.
فنی  تیم  پیگیری مستمر و تلاش های شبانه روزی  با  افزود:  گرگین 
واحد پهنه و معادن مجتمع فولاد غدیر نی ریز، عملیات اکتشاف معدن 
میدانی،  فعالیت های  تکمیل  از  پس  و  رسید  موفقیت  به  غدیر  کوه 

مستندسازی و ارائه گزارش های فنی، گواهی کشف صادر شد.
مدیر پهنه و معادن مجتمع فولاد غدیر نی ریز افزود: عملیات اکتشاف 
در محدوده معدنی خشومی نیز در جریان است و نتایج آن پس از 

تکمیل مراحل کارشناسی به اطلاع خواهد رسید.

انعقاد تفاهم نامه همکاری اداره کل صمت فارس 
و پژوهشگاه فضایی ایران
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خبـر

مسئول حوزه علمیه محمودیه:

لزوم ریشه کن شدن اراذل و اوباش شیراز 
از سوی فراجا

درموردوضعیتحجابدرجامعهسیاهنماییمیشود

در دیدار مدیرعامل آبفا فارس با نماینده مردم فسا در مجلس 

مطرح شد؛

بر توسعه و تقویت زیرساخت های آب و فاضلاب 
شهرستان فسا

با حضور رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور در دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

اعطای مجوز استخدام حدود ۲۵ هزار نیرو به وزارت بهداشت

و  اداری  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون  سفر  جریان  در 
استخدامی کشور به شیراز، استاندار فارس بر ضرورت حل مشکلات 
زیرساختی و کمبود نیروی انسانی به عنوان اساسی ترین مسائل حوزه 

بهداشت و درمان در استان فارس تأکید کرد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، معاون رئیس جمهور در سفر به شیراز با حضور در دانشگاه 
علوم پزشکی در جلسه ای درخصوص شناسایی و رفع موانع پیش روی 
دانشگاه علوم پزشکی شیراز درخصوص خدمات رسانی بهتر در سطح 

استان، کشور و منطقه حضور یافت.
علوم  دانشگاه  نقش  به  اشاره  با  امیری  حسینعلی  جلسه  این  در   
همچنین  و  استان  سطح  در  درمانی  خدمات  ارائه  در  شیراز  پزشکی 
و  کشور  دیگر  مناطق  حتی  و  اطراف  استان های  به  خدمات رسانی 
دنیا، بیان کرد که شاخص های بهداشت و درمان در شیراز متناسب با 

جمعیت استان نیست.
محرومیت های  از  برخوردار  عنوان  ذیل  فارس  داشت:  اظهار  امیری 
تاریخی رنج می برد و دانشگاه علوم پزشکی و مراکز درمانی دولتی در 

شیراز با مشکلات زیرساختی و کمبود نیروی انسانی مواجه هستند.
درمانی  خدمات  ارائه  درخصوص  کرد:  تصریح  فارس  استاندار   
و  آمده اند  دولتی  درمانی  مراکز  به کمک  بیمارستان های خصوصی 
در غیر این صورت خدمت رسانی با مشکلات جدی مواجه خواهد بود.

اساسی ترین  از  یکی  را  دولتی  بیمارستان های  توسعه  فارس  استاندار 
مسائل پیش رو مطرح و خاطرنشان کرد: بعد از بیمارستان نمازی در 
شیراز، بیمارستان دولتی مجهزی نداشته ایم و در این خصوص نیازمند 

توجه ویژه برای توسعه و تکمیل بیمارستان های دولتی هستیم.
 امیری همچنین خواستار توجه بیشتر به تأمین نیروی انسانی شد و 
به  توجه  با  تا  استخدامی درخواست کرد  و  اداری  رئیس سازمان  از 

انسانی در  نیروی  تعریف شده، درخصوص حل مشکل  شاخص های 
مراکز بهداشتی و درمانی ورود کند.

انتقال  ابراز نگرانی نسبت به  با  نماینده عالی دولت در استان فارس 
مرکزیت درمانی از شیراز به کشورهای همسایه به اهمیت توریسم 
درمانی به عنوان یکی از محورهای توسعه استان اشاره کرد و خواستار 

توجه ملی به این موضوع شد.
 در این جلسه معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان اداری و استخدامی 
به  کشور، از صدور مجوز استخدام نزدیک به 25 هزار نیروی کار 
وزارت بهداشت خبر داد که فرایند ثبت نام و جذب آنان به زودی 

آغاز می شود.
علاءالدین رفیع زاده، رویکرد کلی دولت را ارائه مجوزهای استخدامی 
به واحدهای عملیاتی دانست که خدمات مستقیم به مردم ارائه می دهند.

 معاون رئیس جمهور همچنین تحلیل و بررسی دقیق مشکلات پیش 
رو از سوی مسئولان دانشگاه علوم پزشکی و ارائه گزارش دقیق به 
این خصوص خواستار شد و تصریح کرد: در صورت  دولت را در 
امکان مساعدت های دولتی و حل  ارائه درخواست ها  تحلیل دقیق و 

مشکلات سریع تر و با سهولت بیشتری فراهم خواهد شد.

رئیس اتاق بازرگانی استان فارس تاکید کرد؛

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان فارس گفت: بر 
اساس مصوبه هیئت وزیران در تاریخ 2۰ اردیبهشت سال جاری با موضوع 
»برنامه اقدامات دولت جهت افزایش سرمایه گذاری برای تولید در سال 
۱۴۰۴« بخش خصوصی استان فارس درخواست پایلوت شدن این استان 

برای اجرای این طرح در کشور را دارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشاورزی استان فارس محمدصادق حمیدیان در نود و دومین 
بیان  فارس  استان  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای  جلسه 
نامه درخواست پایلوت شدن استان فارس در اجرای این طرح از  کرد: 
دبیرخانه  به  استان  طریق شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 

ملی این شورا ارسال شده است.
وی با تاکید بر اینکه اجرای این طرح اقدام شایسته ای در جهت افزایش 
اجرای  در  فارس  استان  پایلوت شدن  افزود:  بود،  سرمایه گذاری خواهد 
از جمله  مالی  تأمین  ابزارهای مختلف  ایجاد  به  منجر  این طرح می تواند 
تخصیص خط اعتباری و انواع تسهیلات در حوزه سرمایه گذاری در استان 

شود.
که  گیرد  صورت  گونه ای  به  مالی  تأمین  باید  اینکه  بیان  با  حمیدیان 
منابع به مولدترین بخش های اقتصادی و توسعه نظام مالی به ویژه بازار 
سرمایه اختصاص یابد، گفت: سیاست های تسهیلگری برای تأمین مالی 
سرمایه گذاری  جذب  و  سرمایه ای  طرح های  تولیدی،  واحدهای  به  باید 
اتخاذ شود تا این واحدها بتوانند برای توسعه ظرفیت های تولید از منابع 

کافی برخوردار شوند.
تحقق  در  مهم  موارد  از  یکی  کرد:  اضافه  فارس  بازرگانی  اتاق  رئیس 
شعار امسال، تأمین مالی است که در سال گذشته نظام بانکی با استفاده 
از مجموعه ای از امکانات و ظرفیت های اعتباری از جمله انواع تسهیلات، 
ابزارهای تأمین مالی زنجیرهای همچون اوراق گام، ابزارهای تعهدی و 

و  بانکی  ضمانت نامه های  انواع  و  داخلی  اسناد  اعتبار  همچون  خط  زیر 
گواهی سپرده خاص نسبت به تأمین هدفمند سرمایه در گردش و تأمین 

مالی طرح های توسعه ای اقدام کرد.
بانکی  خدمات  ارائه  در  محدودیت  ایجاد  جلسه  دستور  درخصوص  وی 
برای صادرکنندگانی که در رفع تعهد ارزی دچار مشکل شده اند، توسط 
بانک مرکزی نیز ادامه داد: این بخشنامه در شرایطی صادر و ابلاغ شده 
که فعالان اقتصادی با چالش های متعددی بر سر شیوه های رفع تعهد ارزی 
را  اقتصادی مشکلات جدی  فعالان  برای  بخشنامه  این  روبه رو هستند و 

ایجاد خواهد کرد.
حمیدیان بیان کرد: پیرو بررسی ها بانک مرکزی یک مصوبه با عنایت 
به ماده هشت قانون بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران، و تبصره شش 
بند )ح( ماده دو مکرر قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز به منظور ایجاد 
به  نسبت  که  صادرکنندگانی  برای  بانکی  خدمات  ارائه  در  محدودیت 
بازگشت ارز حاصل از صادرات و رفع تعهدات ارزی صادراتی خود به 
نحو شایسته اقدام نمی کنند، اخیراً اقدام کرده و اعلام شده از تاریخ سوم 
لازم الاجراست.  بانکی  شعب  و  صادرکنندگان  کلیه  برای   ۱۴۰۴ خرداد 
همچنین این مصوبه بدون تفکیک کالایی و در نظر گرفتن معافیت های 

قبلی در حوزه کشاورزی، خشکبار، خرما و.... نادیده گرفته است.
پرداخت  مقررات  درخصوص  بانک  مصوبه  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
جریمه ریالی که قبلًا امکان استفاده داشت، نیز نادیده گرفته شده است 
که با توجه به اینکه این موضوع بسیار تصمیم حیاتی و خاصی برای بخش 

خصوصی تلقی می شود و باید به صورت ملی دنبال شود.
رئیس اتاق بازرگانی فارس افزود: امیدواریم امروز با بررسی پیشنهادات 
و  مشخص  جمع بندی  به  خصوص  این  در  دولتی  و  خصوصی  بخش  از 
روشنی برسیم تا درنهایت در صحن علنی شورای گفت وگو در استانداری 

پیشنهادات ارائه و به تصویب برسد.

در بازدید معاون رئیس جمهور از شرکت نیروگاه گازی فارس مطرح شد:

کشور  استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
انرژی و مدیریت  بهره وری  بهبود  بر  نیروگاه شیراز،  از  بازدید  در 

مصرف با همکاری همه دستگاه های مسئول تأکید کرد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون  فارس، 
داشت:  اظهار  انرژی  مصرف  مدیریت  به ضرورت  اشاره  با  کشور 
توسط  آن  اهمیت  و  است  حیاتی  بسیار  برق  تولید  در  بهره وری 

رهبری معظم و رئیس دولت چهاردهم مطرح شده است.
استان  ارشد  مدیریت  کسوت  در  امیری  حضور  گفت:  زاده  رفیع   
فارس که در تمام سطوح مدیریتی دارای تجربه های ارزشمندی است، 
زمینه را برای دستیابی به این اهداف در مدیریت مصرف انرژی در 

استان فارس فراهم خواهد کرد.
 وی مصرف پایدار انرژی و انتقال بهره وری منابع و بهره گیری از 
جهت  در  مهم  گامی  را  خورشیدی  پنل های  مانند  جایگزین  منابع 
پنل های  از  بهره برداری  کرد:  تصریح  و  عنوان  فعلی  شرایط  بهبود 
پیگیری  جدیت  با  تهران  در  دولتی  دستگاه های  برای  خورشیدی 
می شود و انتظار داریم تا یک ماه آینده استفاده از انرژی خورشیدی 

در ادارات دولتی تهران آغاز گردد.
 رفیعی اضافه کرد: از همه دستگاه های دولتی و ادارات انتظار می رود 
که به این موضوعات اهمیت ویژه ای بدهند و هر یک به نحو مناسبی 

در این زمینه فعالیت کنند.
اهداف  به  بتوانیم  هماهنگی  و  همکاری  با  امیدوارم  گفت:  وی 
قابل  بهبود  به  و  پیدا کنیم  انرژی دست  مدیریت مصرف  ارزشمند 

توجهی در عملکرد نیروگاه شیراز و سایر نیروگاه ها دست یابیم.
به تلاش های صورت  اشاره  با  نیز  فارس  استاندار  امیری   حسینعلی 

گرفته برای مدیریت مصرف انرژی در استان فارس، اظهار داشت: 
فارس با تولید ۴۰۰۰ مگاوات انرژی برق، مصرفی در حدود 27۰۰ 
برق  به شبکه سراسری  استان  تولیدی  برق  مازاد  دارد که  مگاوات 

انتقال می یابد.
استان در ماه های گذشته،  انرژی  به تلاش های گروه  اشاره  با   وی 
حال  عین  در  و  عنوان  بخش  رضایت  را  انرژی  مصرف  مدیریت 
تصریح کرد: مسئله ناترازی انرژی مهم تری مسئله امروز در مدیریت 
مدیریت  و  سریع  برنامه ریزی های  نیازمند  آن  حل  و  است  کشور 

بحران است.
 استاندار فارس از تلاش های صورت گرفته برای احداث نیروگاه ها 
ممکن  زمان  سریع ترین  در  خورشیدی  پنل های  از  بهره برداری  و 
خبر داد و خاطرنشان کرد: علاوه بر این مطالعات صورت گرفته و 
فعالیت های ارزشمندی در زمینه افزایش بهره وری و مدیریت مصرف 
انرژی در نیروگاه های شیراز انجام گرفته است که می تواند به الگو و 

نمونه ای در سطح کشور تبدیل گردد.


